
     Protokół Nr XV/2020 

 

Z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 21 grudnia 2020 roku w lokalu remizy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Dobrem ul. Kilińskiego 1 A . 

Do pkt.1.Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 11 50 . 

W sesji udział brało 14 radnych  .Lista obecności na piśmie w załączeniu . 
Ponadto  w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre , zastępca Wójta Gminy , Skarbnik i 
Sekretarz Gminy . 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który 
powitał wszystkich zebranych, poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co stanowi 
94% ustawowego składu Rady, w związku z tym sesja władna jest do podejmowania uchwał. 
 
Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy . 
 
1/pismo Pani sołtys z Duchowa , w którym składa rezygnację z pełnienia funkcji. 
2/pismo Zakładu Energetycznego w Mińsku Maz. w sprawie przebudowy linii energetycznej 
przy szkole podstawowej w Mlęcinie. 
 
Do pkt.3. Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń. 
 
Komisje wniosków nie złożyły. 
 
Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
1/od 21 września do 10 listopada przyjąłem 32 petentów, 
2/ na dzień 10 listopada zwołano posiedzenie Komisji BOR , ale z uwagi na nieobecność 
Przewodniczącej Komisji i Zastępcy  ,posiedzenie nie odbyło się , 
3/od 21 września uczestniczyłem w spotkaniach sołeckich dot.funduszu sołeckiego, 
4/w dniu 29 września podpisano umowę na asfalt na drodze Rudno-Rudzienko, 
5/w dniu 29 września dokonano wyboru sołtysa w Modecinie, 
6/w dniu 21 września  brałem udział w spotkaniu z Komendantem Policji w Mińsku Maz. 
7/w dniu 5 października odbyło się spotkanie z Dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich , odbyła się wizja lokalna na drogach , zostanie zrealizowane jedynie przejście 
dla pieszych na ul.K.Laszczki, 
8/od 14 do 25 października byłem nieobecny , 
9/w dniu 2 listopada podpisałem akt notarialny, 
10/w dniu 10 listopada odbyła się sesja nadzwyczajna dotycząca podatków, 
11/w dniu 11 listopada brałem udział w obchodach Święta Niepodległości , uroczystość była 
skromna , złożono wieńce pod pomnikiem Józefa Piłsudskiego, 
12/w dniu 25 listopada odbyło się spotkanie z projektantem odnośnie kanalizacji w Porębach 
Nowych, 
13/w dniu 25 listopada odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 
rozpatrzenia skargi, 
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14/w dniu 30 listopada odbyło się spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, 
15/ brałem udział w wideo konferencji Wójtów z terenu powiatu mińskiego , 
16/w dniu 7 grudnia rozwozem paczki świąteczne dla mieszkańców , w tym roku było 11 
paczek sfinansowanych przez pracowników Urzędu Gminy , 
17/w dniu 8 grudnia podpisałem akt notarialny odnośnie przejęcie gruntów od Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Zgoda”, 
18/ w  dniu 11 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji BOR, omówiono projekt budżetu , 
dokonano analizy opłaty za śmieci, 
19/w dniu 17 grudnia odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, 
20/w dniu 18 grudnia wyjeżdżałem do Płońska w celu sporządzenia aktu pełnomocnictwa 
przez osobę  głuchoniemą , dotyczy to gruntu w Jaczewku , 
21/Trwają prace projektowe na wykonanie zadania Wykonanie dokumentacji projektowej sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Poręby Nowe gmina Dobre. 

22/ W dniu 9.12.2020r została zawarta umowa na wykonanie zadanie  Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Dropiu z firmą: 

KORTBUD Janusz Gniado Ul. Lipowa 7, 05-079 Okuniew KORTBUD . Wartość zawartej umowy 

437 806,00zł, gwarancja 7 lat. 

Prace budowlane zostały rozpoczęte. 

23/ W dniu 11.12.2020r zostały zawarte trzy umowy na wykonanie  Dostawa artykułów żywnościowych 

do stołówki szkolnej, stołówki przedszkolnej i stołówki żłobka w Dobrem - GKI 271.21.2020.Termin 

realizacji zamówienia 04.01.2021 – 31.12.2021 . 

W dniu 11.12.2020 zawarto następujące umowy: 

- Część I  Różne produkty spożywcze, wędliny, drób, produkty mleczarskie, owoce, warzywa i podobne 

produkty – umowa zawarta z firmą: P.H.U TOPAZ 

Zbigniew Paczóski Ul. Kolejowa 8b, 08-300 Sokołów Podlaski – kwota brutto 164 634,25, 

- Część II- Produkty zwierzęce, mięso i produkty mięsne- umowa zawarta z firmą FAREX Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością SP.K. Ul. Kościuszki 86, 07-100 Węgrów – kwota brutto 37 897,30zł, 

- Część III – Pieczywo –umowa zawarta z firmą GROMULSKA Piekarnia-Cukiernia Kinga Gromulska –

Kosińska Ul. Rynek 28, 05-307 Dobre. 

24/ W dniu 14.12.2020r została zawarta umowa na wykonanie zadania Udzielenie i obsługa 

długoterminowego kredytu w wysokości 800 000,00zł – umowa zawarta z Bankiem Spółdzielczym w 

Mińsku Mazowieckim, ul. Piłsudskiego 6, 05-300 Mińsk Mazowiecki – koszt udzielonego kredytu 

28 633,26zł. 

25/ Zostały zakończone prace  dotyczące budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowości Dobre ul. 

Zdrojówki: sieć główna Ø200mm PVC SN8 L=1129,0m, przewód tłoczny Ø110 PE PN-6 L=804,0m, 2 

przepompownie ścieków Ø1200mm, przyłącza kanalizacyjne 18 szt, 

26/ Trwa końcowy etap prac projektowych na wykonanie zadania Rozbudowa Nadbudowa i 

przebudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Czarnogłów. Dokumentacja znajduje się w 

Starostwie Powiatowym w Mińsku Mazowieckim. 
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27/ Trwa końcowy etap prac projektowych na wykonanie zadania  budowa ulicy w miejscowości Dobre 

– przedłużenie ul. Armii Krajowej. Dokumentacja znajduje się w Starostwie Powiatowym w Mińsku 

Mazowieckim. 

28/  Trwa  procedura przetargowa na wykonanie zadania Budowa sieci wodociągowej 

 z przyłączami w miejscowości Głęboczyca gmina Dobre. 

 29/ PSZOK w I kwartale 2021 roku będzie czynny w następujących terminach: 12 stycznia,09 luty, 09 

marzec  czynny w godz. 8.00 – 12.00.Do końca roku planujemy ogłosić przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów na kolejne miesiące. 

30/ Rozliczono dotację ze środków Województwa Mazowieckiego w zakresie budowy i modernizacji 

dróg dojazdowych do gruntów rolnych dla zadania „Przebudowa ulicy Przemysłowej w miejscowości 

Dobre gmina Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie”. 

Wartość zadania  206 012,95 zł, dofinansowanie 65 000,00 zł. 

 

31/ W fazie końcowej jest projekt pn. „Energia dla przyszłości – odnawialne źródła energii w gminach 

wschodniego Mazowsza: Dobre, Jakubów, Stanisławów i Stara Kornica” polegające na montażu u 

odbiorców indywidualnych paneli fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych. Obecnie trwa  rozliczenie 

końcowe projektu. 

32/ W trakcie realizacji jest zadanie na opracowanie dokumentu pn. „Strategia rozwoju Elektromobil-

ności dla Gminy Dobre na lata 2019-2040” realizowanego zgodnie z podpisaną umową z Narodowym 

Funduszem Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego „GEPARD II 

‘’.  Dofinansowanie zadania w 100% z NFOŚiGW w wysokości 48.500,00 zł. 

33/ Przyznano Gminie wsparcie finansowe z Kuratorium Oświaty w Warszawie dla Szkoły Podstawowej 

im. Konstantego Laszczki w Dobrem w kwocie 80.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup wyposażenia i 

sprzętu niezbędnego do kuchni i stołówki szkolnej. Wkład własny wynosi 20%, czyli 20.000,00 zł. 

Dokonano zakupu  sprzętu i dostarczono do stołówki szkolnej: stoły, krzesła, sprzęt do  kuchni szkolnej. 

34/ Gmina Dobre otrzymała  od Wojewody Mazowieckiego środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-

19 w wysokości 625.158,00 zł. Całość otrzymanych środków Gmina przeznaczyła na dotyczące 

przebudowy dróg w miejscowościach: Głęboczyca, Pokrzywnik, Poręby Nowe, Rudzienko i Sołki. 

Wartość inwestycji 632 913 zł dofinansowanie 625158 zł , 

35/ Przyznano Gminie Dobre dofinansowanie od Wojewody Mazowieckiego  w ramach Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla jednostek 

samorządu terytorialnego w wysokości 2 000 000 zł na zadanie „Rozbudowa, nadbudowa i przebudowa 

Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości Czarnogłów, gmina Dobre”. 

36/ W dniu 30.11.2020r. został złożony wniosek w sprawie ustalenia warunków zabudowy w związku z 

planowaną inwestycją polegającą na: budowie 2 kurników dla kur niosek o łącznej docelowej obsadzie 

do 9 999 szt. w chowie ściółkowym wraz z 4 silosami na paszę i niezbędną infrastrukturą techniczną, z 

utwardzeniem terenu i miejscami postojowymi 

 ( w tym szambo, studnia oraz waga towarowa), zbiornik podziemny na gaz płynny, budowa 2 zjazdów 

z drogi gminnej - na działkach nr 102/3, 102/4 w miejscowości Modecin, Gmina Dobre. 

37/ Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest na etapie ponownych 

uzgodnień z organami i  instytucjami odpowiednimi do jego opiniowania i uzgadniania w związku z 

uwagami jakie trzeba było uzupełnić po pierwotnym uzgodnieniu projektu Studium. 
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38/ W dniu 30.09.2020r. na wniosek Solaris Ventum Sp. z o.o. zostało wszczęte postępowanie 

administracyjne w sprawie ustalenia warunków zabudowy w związku z planowaną inwestycją 

polegającą na: „ budowie obiektów infrastruktury technicznej w zakresie produkcji i przesyłu energii 

elektrycznej z elektrowni fotowoltaicznej” na części nieruchomości o numerze ewidencyjnym 161/1, 

obręb Rudno, gmina Dobre. 

39/ Do 30 grudnia 2020 r. Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa będzie przyjmowała 

wnioski o przyznanie pomocy polegającej na dofinansowaniu kosztów  zakupu sprzętu 

komputerowego dla rodzin rolników o niskich dochodach. 

Wsparcie finansowe w wysokości  do kwoty 1.500,00zł otrzyma rodzina prowadząca gospodarstwo 

rolne, w skład której wchodzi co najmniej dwoje dzieci w wieku szkolnym, które nie ukończyły 18-ego 

roku życia. 

Aby otrzymać wsparcie trzeba spełnić dwa warunki: 

- łączny dochód uzyskany przez rodziców w 2019 roku nie może przekraczać 1.200,00 złotych 

miesięcznie na osobę; 

- rodzina nie otrzymała w ostatnich trzech latach komputera  zakupionego ze środków publicznych lub 

zwrotu kosztów albo dofinansowania ich zakupu, 

Wnioski na formularzu udostępnionym przez Agencję będą przyjmowały biura powiatowe ARiMR. 

Więcej informacji na portalu internetowym Agencji oraz w punktach informacyjnych w biurach 

powiatowych i oddziałach regionalnych ARiMR. 

40/  Na dzień 08 stycznia 2021 roku wyznaczono termin drugich przetargów na sprzedaż działek 

stanowiących własność Gminy Dobre, a oznaczonych w ewidencji gruntów numerami 961 w Ryni i 

1057 w Rudzienku. 

Cena wywoławcza działki nr 961 o powierzchni 0,0300 ha w Ryni wynosi 8.000,00 zł natomiast działki 

nr 1057 o powierzchni 0,3700 ha w Rudzienku 25.000,00 zł 

Więcej informacji na tablicach ogłoszeń w sołectwach oraz stronie internetowej gminy. 

41/ Z dniem 30 października 2020 roku SP ZOZ w Mińsku Mazowieckim wypowiedział umowę najmu 

w części dotyczącej wynajmowania pomieszczeń znajdujących się na parterze budynku gminnego w 

Dobrem przy ulicy Kilińskiego 1. Zgodnie z założeniami miał się tam mieścić Dzienny Dom Opieki 

Medycznej jednak z uwagi na obecną sytuację związaną z pandemią Najemcy nie udało się 

zrealizować planowanych zamierzeń. 

42/ W dniu 05 listopada 2020 roku podpisano umowę na dobudowę oświetlenia ulicznego w  

miejscowości Dobre przy ulicy Laszczki. Zakres zadania obejmował m.in. montaż 2 sztuk słupów ( 

jeden słup żelbetowy i 1 słup wirowany,  montaż 3 szt. opraw ledowych i podwieszenie przewodu 

oświetleniowego  na długości ok. 150 metrów. 

Wykonawcą prac była firma ELMAT Krzysztof Żak z Sokołowa Podlaskiego. 

Koszt zadania wyniósł 6.765,00 zł brutto. 

43/  W dniu 08 grudnia 2020 roku w Kancelarii Notarialnej w Węgrowie pomiędzy Gminą Dobre a 

Spółdzielnią Mieszkaniową ZGODA  odbyło się podpisanie aktu notarialnego w sprawie rozwiązania 

umowy użytkowania wieczystego  w części dotyczącej terenu dawnego boiska. 

W związku z powyższym działki o nr  923/3  o powierzchni 0,0368 ha, 928/10 

o powierzchni 0,0849 ha, 933/3 o powierzchni 0,0431 ha,  938/20 o powierzchni 0,3437 ha, 2414/1 o 

powierzchni 0,3511 ha  położone w Dobrem wróciły do gminnego zasobu nieruchomości. 
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Rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego nastąpiło nieodpłatnie. 

Dodatkowo, Spółdzielnia Mieszkaniowa Zgoda w Dobrem przekazała w drodze darowizny na rzecz 

Gminy Dobre  działki nr 938/3, 944/1 położone w Dobrem gm. Dobre. Działki te również stanowiły 

teren dawnego boiska. 

44/ W dniu 16.11 2020 r. Gmina Dobre  wraz z  przedstawicielem Agencji  Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa  w Mińsku Mazowieckim  odbierała kwiaty od mieszkańców którzy złożyli   

wnioski o przyznanie pomocy dla posiadaczy chryzantem, których nie sprzedali  w związku z 

ograniczeniami na rynku rolnym spowodowanymi epidemią COVID-19. 

45/ W ramach Funduszu Sołeckiego na rok 2020   miejscowości:  Dobre I, Antonina, Sołki , Walentów  

w miesiącu grudniu dokonano zakupu materiałów do budowy chodników. 

46/W ramach Funduszu Sołeckiego  w roku 2020 w miejscowościach :  Radoszyna , 

Ruda Pniewnik, Sąchocin, Nowa Wieś, Joanin, Makówiec Mały, Grabniak,  Duchów, 

Wólka Kokosia  w kierunku Poręb Starych,  Poręby Stare w kierunku Porąb Nowych,  Osęczyzna, Wólka 

Kobylańska,  Czarnogłów, Rakówiec i Wólka Mlęcka 

 wykonano stabilizację  betonowa dróg  o łącznej długości  5 , 2 km. 

47/ W ramach współpracy Gminy Dobre z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie 

pozyskaliśmy 261 ton destruktu asfaltowego  dzięki któremu nową nawierzchnię otrzymała droga w 

Czarnogłowiu  na odcinku 250 m. 

48/ Na terenie Gminy Dobre  w dalszym ciągu trwa  naprawa  dróg gminnych  żwirem, a także  

pozyskanym gruzem ceglanym i żużlem.    

 

Do pkt.5. Informacja oświatowa o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020.                                          

Wszyscy radni otrzymali informację na piśmie    , która stanowi załącznik do niniejszego protokółu .     

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 
Do pkt.6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy Dobre   

na lata 2020 -  2030 . 
 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/162/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl . 

 

Do pkt.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2020 rok. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/163/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl . 
 

Do pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre  na lata 2021-
2030. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym. 
Uchwała Nr XV/164/20 na piśmie w załączeniu . 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl . 
 

Do pkt.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobre na 2021 rok. 
 

Wójt Gminy  - budżet został szczegółowo przygotowany i poddany analizie .Budżet jest bardzo 
ambitny i na pewno będzie się zmieniał . W tym roku wykonano praktycznie wszystkie zadania , które 

zaplanowano , a nawet jeszcze więcej niż zaplanowano. 
Tabela nr 4 przedstawia planowane zadania i wydatki i nie ma odwrotu od tych zadań .Będą 
pozyskiwane środki w miarę pojawiających się możliwości. Jeżeli będą możliwości ,należy zakupić 
samochód dla OSP w Dobrem .Sołectwa wymagają doinwestowania. Placówki oświatowe wymagają 

przystosowania do wymogów p.poż. Przebudowa linii energetycznej w Mlęcinie to koszt 35 tysięcy 

złotych .Przebudowa budynku Urzędu Gminy  i przystosowanie dla potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Do końca roku będzie pierwszy projekt .zadanie będę chciał wprowadzić do realizacji w 2022 roku . 

Będą realizowane zadania we własnym zakresie w postaci stabilizacji dróg . Wnoszę o przyjęcie tego 
projektu budżetu . 
 
Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym. 

Uchwała Nr XV/165/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl . 

 
Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia metody oraz    stawki 

opłaty  za gospodarowanie odpadami  komunalnymi oraz zwolnienia w części    z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości    zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących    bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym na    terenie gminy Dobre . 

Radni w głosowani jawnym podjęli uchwałę 9 głosami za przy 3 głosach przeciwnych i 2 głosach 

wstrzymujących się . 
Uchwała Nr XV/166/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl . 

 
Do pkt.11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dobre. 

Radny K.Wichrowski – co takiego się stało ,że po kontroli ,Wójt zlecił nasyp , a 3 września kazał ten 
nasyp usunąć? 
Wójt Gminy – to nie była moja decyzja .W 2017 roku skarżąca skarżyła ,że odprowadzam wodę do 
stawu .To kłamstwo ,nie było żadnych rur. Wody Polskie zaleciły, aby skarżąca wykonała nasyp, który 

spowodował zasypanie urządzenia wodnego .Jedno pismo poszło ,aby ta Pani udrożniła przepust, ale 

tego nie zrobiła .Do drugiego pisma też się nie dostosowała .W momencie zalania podjąłem radykalne 
działania  .Nie mam kontaktu ze skarżącą .Ta Pani powinna zrobić to czego Urząd od niej żąda i wobec 

mieszkańców .  
Radny Sł.Wierzba – dlaczego przez trzy lata ,Wójt ni wykopał rowu w kierunku Rąbierzy , a dopiero 
tego samego dnia gdy doszło  do zalania. Gdyby to była Pana działka , to również skierowałby Pan 

wodę na swoją działkę ? 
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Wójt Gminy – będąc na wizji lokalnej , nie zauważył Pan rowu? Rów istniał od zarania lat , ja go tylko 
udrożniłem . 
Uchroniłem kotłownię od zalania . 
Przew.Rady Gminy – cieszę się ,że nie przyjechała straż bo to byłyby dodatkowe koszty. 

Radny K.Wichrowski – my nie doszukujemy się sensacji , jesteśmy radnymi i radny ma prawo do 
zasięgnięcia dodatkowych informacji . Ja chciałem tych informacji bo miałem wątpliwości .Ja nie 

doszukuję się sensacji. 
 

Radni w głosowani jawnym podjęli uchwałę 9 głosami za przy 1 głosie przeciwny i 4 głosach 
wstrzymujących się . 
Uchwała Nr XV/167/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl . 

 

Do pkt.12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających na funkcję    

sołtysa w  sołectwie Duchów . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/168/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl . 

 
Do pkt.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego położonego w     
miejscowości Dobre przy ul. Rynek 24 stanowiącego własność  gminy Dobre oraz na  bezprzetargowy 

tryb zawarcia umowy najmu.  

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/169/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl . 

 

Do pkt.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu    
nieruchomości  gruntowej , położonej w miejscowości Dobre obręb Jaczewek gm. Dobre. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/170/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl .  
 
Do pkt.15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości     
gruntowej położonej w miejscowości Czarnogłów, stanowiącej własność  gminy Dobre w  drodze 

bezprzetargowej . 
 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami , 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr XV/171/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  
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Do pkt.16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Dobre. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/172/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/86/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w     

sprawie  poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy    Dobre w 
drodze inkasa, wyznaczeniu inkasentów oraz określenia  wysokości wynagrodzenia   za inkaso. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 

Uchwała Nr XV/173/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 

www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/ 26 /19 Rady Gminy Dobre z dnia    27 
lutego 2019 roku w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od    nieruchomości od 
osób fizycznych w drodze inkasa i określenia inkasentów i wysokości   wynagrodzenia za inkaso 

podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości na terenie gminy    Dobre. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 

Uchwała Nr XV/174/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Dobre na  
rok szkolny 2020/2021. 

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała Nr XV/175/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  
 

Do pkt.20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i    
szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,    za 

warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za    godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz przyznawania nagród ze    specjalnego funduszu 
nagród za osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze dla nauczycieli    zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Dobre.  

 
Radny M.Poławski – w jakim celu podejmowana jest ta uchwała ,jest jakiś zapis o nauczaniu zdalnym. 

Wójt Gminy – regulamin funkcjonuje od bardzo dawna , odbyły się dyskusje z Panem Prezesem ZNP , 

doszliśmy do kompromisu . Regulamin został zmodyfikowany , nie wniesiono nowych zapisów .Była 
taka potrzeba opracowania  regulaminu .Pan Prezes miał uwagi , zaproponowałem spotkanie i 
szczegółowo omówiliśmy zapisy regulaminu . Jest to z ko9rzyścią dla nauczycieli  bo gdyby nie było to 
Pan Prezesa nie podpisałby tego regulaminu . 

 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
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Uchwała Nr XV/176/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  

 

Do pkt.21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy      

Dobre na 2021 rok. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 

Uchwała Nr XV/177/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  

 

Do pkt.22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dobre na  2021 rok. 

 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 

Uchwała Nr XV/178/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl .  

  
Do pkt.23. Przyjęcie protokółu z sesji Nr XIII i Nr XIV  .  

 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół Nr XIII/2020    13 głosami za , 1 radny  nie brał udziału w 

głosowaniu . 
 
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół Nr XZIV/2020    12 głosami za , 1 radny wstrzymał się od 

głosu , 1 radny nie brał udziału w głosowaniu . 

 

Do pkt.24. Wolne wnioski .  

 

Radny Sł.Wierzba opuścił obrady składając wszystkim zebranym życzenia świąteczne . 
Wójt Gminy – na Komisji BOR padło pytanie o wysokość czynszu płaconego przez SP ZOZ w Mińsku 

Maz. za wynajem pomieszczeń ośrodka zdrowia. Wysokość  wpłaconego czynszu wykosi 60 510,14 
złotych. SP ZOZ wypowiedział umowę na wynajem pomieszczeń na parterze  gdyż nie miał możliwości 

pozyskania pieniędzy na uruchomienie usługi D-DOM z uwagi na pandemię COVID 19 . 

Radna H.Wadas – jak wygląda os strony prawnej przebudowa linii energetycznej w Mlęcinie? Czy to 
właściciel linii nie powinien na swój koszt dokonać przebudowy ? 

Przystanek w Mlęcinie , czy jest zakończone postepowanie czy jest w toku? 
Radny W.Bogucki – proszę o zwołanie komisji BOR przed przetargiem na wywóz śmieci i ewentualnie 

zaprosić przedstawicieli firm z powiatu mińskiego. 
Sekretarz Gminy – planujmy dzisiaj ogłosić przetarg  na odbiór odpadów . Gdy cena będzie dla nas 

korzystna to przetarg będzie ważny ,a jeśli cena będzie niekorzystna to przetarg unieważnimy i 
ogłosimy drugi przetarg . 
Wójt Gminy – na przystanek w Mlęcinie jest złożone zapytanie .PGE to monopolista ,nie wiem jakie 

będzie moje stanowisko z punktu prawnego , będziemy z PGE rozmawiać. Nie sądzę jednak , że PGE 
przebuduje linię na swój koszt.  
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Od nowego roku zmieniają się przepisy dotyczące zamówień publicznych  . Będzie obowiązywało 
prawo unijne. Podjąłem decyzję o ogłoszeniu przetargu na śmieci na starych zasadach . Nie mamy 
wpływu na cenę .Jeśli przetarg nam nie wyjdzie to go unieważnimy i ogłosimy kolejny na zasadach 
unijnych bardziej skomplikowanych . 

Dziękuję wszystkim radnym za roczną pracę , za zaangażowanie. Proszę o dalsze działania w przyszłym 
roku . 

Radna U.Wróbel – czy dużym problemem byłoby ustawienie tablicy z numerem posesji w m. 
Głęboczyca ? 

Wójt Gminy – zrobimy taką tablicę . 
 
Do pkt.25.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji. 

 

 

 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 
              Waldemar Szymański  
 

 
 

 

                                 
       

                                   

 

 

 

 

 
 

 
 

 


